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Sak Sentrale diskusjonspunkter Konklusjon/ oppfølging Ansvarlig/ frist 

UIO-SAKER OG FELLESSAKER 
38/2015 
Ansvarlig:  
EBS/IPG 
 

Godkjenning av referat Referatet ble  godkjent.   

39/2015 
Ansvarlig:  
EBS/IPG 
 

IKT-situasjonen OUS – arbeidsflate 
forskning og arbeid med 
programpakker. 

Pia Nybo Skaar (Stab IKT) orienterte.  Det 
henvises også til tidligere diskusjoner i FLF. 
  
Alle ansatte ved OUS vil få tilgang til en 
«standard arbeidsflate» (windows- program, 
standard adobe- program og administrativt 
studieverktøy). Andre programvarer må bestilles 
(tilgang innvilges etter behov). Det vil bli 
utarbeidet en varekatalog med oversikt hvilken 
programvare som er tilgjengelig.  Ved bestilling 
fra varekatalog skal eksisterende prosedyre for 
bestilling følges.  Leveringstid for ny 
programvare fra varekatalogen følger frister satt 
i serviceavtalen mellom OUS og Sykehuspartner. 
 

FLF ønsker kontinuerlig 
informasjon om utviklingen i 
videre arbeid, samt gis 
mulighet til å bidra inn i 
prosessen.  
  
FL kan sende forslag/innspill 
til Pia Nybo Skaar - frist 15. 
juni 2015.  
  
Nybo Skaar inviteres til FLF 
ved behov. 
 
Som vedlegg til referatet 
følger oppdatert presentasjon 
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Forskernett vil implementeres høsten 2015. 
Mange vil klare seg med en OUS-PC, siden en 
rekke aktuelle programmer for forskere vil 
kunne installeres på ordinær OUS-PC. Det vil bli 
et litt videre tilbud på forskernett enn på 
sykehus-nett, slik at noen vil foretrekke en 
forskernett-PC og enkelte muligens vil ha behov 
for to OUS-PCer. Det sees nå på eventuelle behov 
for en Citrix-løsning som muliggjør tilgang til 
forskernett fra vanlig OUS-PC. 
 
Innspill fra FLF:  
  
R*, Graph Pad og sigmaplot brukes hyppig av de 
fleste forskere. Dette bør derfor bli en del av 
standard grunnpakke for forskere.   
 

fra Nybo Skaar. En 
presisering av forslag til 
programvare for forskning og 
bestilling vil bli sendt ut til 
forskningslederne. 

40/2015 
Ansvarlig:  
EBS/IPG 
 

Handlingsplan for forskning AKU Forskningsleder Leiv Arne Rosseland orienterte.  
  
Anestesiologi er et ungt fag forskningsmessig 
sett, men har hatt stor vekst de siste par ti-årene. 
Det er stor spredning av forskningsaktiviteten i 
klinikken, mange avdelinger i AKU driver med 
lite eller ingen forskning.  Klinikken har derfor 
sett det som hensiktsmessig å oprette  en egen 
avdeling for forskning og utvikling .  
  
AKU har en målsetning om å øke andelen FoU- 
midler fra 1 % til 5 % innen 2019 (snitt OUS 7,7 
%) ved allokering av budsjettmidler (rammen 
fordeles før budsjettforhandlingene i klinikken). 
Klinikken har videre som mål å øke antall 
publikasjoner (fra til 0 - 200), øke antall 
doktorgrader til 10(fra 2-3), større grad av 
internasjonalt samarbeid(benytte årlige 
stimuleringsmidler fra OUS sentralt), samt nytt 
intensivregister og biobank. En evaluering av 
forskningsgruppe skal skje hvert år i regi av 

FLF tar redegjørelsen til 
orientering. 
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klinikkens forskningsutvalg.  Det henvises for 
øvrig til utsendte dokument.  
  
Sentrale diskusjonspunkter:  

 AKUs muligheter for å samarbeide med 
miljøer i andre klinikker 

 Samarbeid med høgskolene om 
kombinerte stillinger. 

 Fordeler og ulemper ved å etablere en 
egen FoU- avdeling.  

 Arealsutiuasjonen for forskning. 

 Nødvendigheten av økt ekstern 
finansiering. 

41/2015 
Ansvarlig:  
EBS/IPG 
 

Timepriser kliniske studier 
(oppdragsforskning/industrisamarbeid) 

Det henvises til tidligere diskusjoner i FLF (sak 
90/2014) vedrørende spørsmål om 
harmonisering av timepriser i forbindelse med 
budsjettering av oppdragsforskning.  
  
Etter oppfølgende samtaler med Inven2 
foreligger nå forslag til timesatser. Timesatsen 
for lege/psykolog og tilsvarende er foreslått til     
1 200 NOK. FLF diskuterte forslaget.  
  
FLF støtter forslaget om en standardisering av 
timesatsene, men mener foreslåtte sats er for lav 
både sett  i forhold til faktiske driftskostnader pr. 
nedlagte arbeidstime  og sammenlignet med 
satser i privat virksomhet. Timesatsene bør økes 
til ca 1 400 kr, samtidig som man blir flinkere til 
å estimere medgåtte timer (underestimeres p.t. i 
stor grad).   

Innspillene tas med inn i 
forberedelsene til behandling  
i økonomiledermøtet. 

 

42/2015 
Ansvarlig:  
IPG 
 

Orienteringssaker UiO: 
 

1. Oppdatering SFF-søknader 
2. Arealsituasjonen i forbindelse 

med søknader(Toppforsk o.a) 

 
1. Det ble orientert. Etter fristens utløp 

foreligger det nå 17 søknadskisser.  
Second call for Scienta fellow - frist til 
fakultetet er 27. mai. Forskningsdekan 
Hilde Nebb eller seksjonssjef Ingrid 
Sogner kan kontaktes for spørsmål.  

  

 
Dersom der foreligger 
søknadskisser i klinikkene 
som p.t ikke er sendt inn, er 
det mulighet for å ettersende 
dette. Frist - snarest. 
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2. Det er viktig at arealsituasjonen 
kartlegges før endelige søknader sendes. 
Arealsituasjonen må være endelig avklart 
og ferdig forhandlet med avdelingsleder/ 
klinikkleder før kontrakt signeres med 
ekstern finansiør. 

 

KVB melder at det er sendt 
en skisse, som var meldt inn 
som en felles skisse for 
Jebsen og SFF. 
Forskningsleder i KVB bes å 
sende epost om dette til Hilde 
Nebb. 
 
 
 

 

OUS-SAKER 
43/2015 
Ansvarlig:  
EBS 
 

Arbeidet med ny forskningsstrategi for 
OUS 
 

Det ble orientert om kommende prosess for å 

utarbeide en ny/revidert forskningsstrategi for 

OUS. Det tilstrebes et kortere dokument, som i 

større grad fokuserer på utvalgte temaer. 

Arbeidet med å lage utkast til strategi håndteres 

av Forskningsutvalget, men FLF vil bli trukket 

inn i arbeidet og har mulighet for å gi innspill 

både nå i startfasen og fortøpende. Opplegget og 

sentrale temaer, slik det ble skissert i 

presentasjonen, ble støttet av forskningslederne. 

Det er viktig å fortsatt legge opp til 

handlingsplaner pr. klinikk (som i dag). 

Dokumentet vil bli sendt ut på en innspillsrunde 

før det ferdigstilles, men ikke før det foreligger et 

fullstendig utkast.  

 

 
 
FLF gir støtte til skissert 
opplegg. 

 

44/2015 
Ansvarlig:  
EBS 
 

Forskningsbloggen – status og veien 
videre 

Pål Bakke orienterte om status for OUS’ 

forskningsblogg «Forskningssykehuset».  

 

Bloggen har stort nedslagsfelt og mye 

oppmerksomhet. Det lages en oppdatert plan for 

høsten som distribueres før sommeren, og det 

sendes ut påminnelse til forskningslederne i god 

til før frist. Viktig å trekke på 

forskningsgruppene i klinikkene – FL må ikke 
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nødvendigvis skrive selv. 

 
45/2015 
Ansvarlig:  
EBS 

DIPS-tilganger for forskningspersonell og 

registrarer (kvalitetsregistre) – 

Det ble orientert om status for DIPS-tilganger for 

forskningspersonell og registermedarbeidere.  

 

Gjeldende ordning og vedtak i ledermøtet 

oppleves som problematisk, både for forsknings-, 

undervisnings-, og registerfunksjoner. Kommer 

tilbake til saken i senere FLF. 

  

Eventuelt HelseNorge.no (Kristin Bjordal) 

 

 

Det ble orientert.  

  

Prosjektet med å legge ut kliniske studier på nett, 

via portalen www.kliniskestudier.helsenorge.no , 

er satt i gang fra HOD via Helsedirektoratet. 

Prosjektet har pågått vinteren 2014/vår 2015. 

Prosjektet frem til nå har i høy grad dreid seg om 

tekniske løsninger og kommunikasjon. I videre 

arbeid rettes fokuset nå mot problemstillinger 

knyttet til håndteringen av forespørsler om og 

eventuelle kostnader ved gjestepasienter som 

ønsker deltakelse i kliniske studier ved OUS.  

  

NEM sier det er udiskutabelt at tekst som 

publiseres på nett med det det formål å rekruttere 

pasienter til kliniske studier skal godkjennes av 

REK. Det er derfor igangsatt en prosess for å 

diskutere dette i NEM/REK systemet.  

  

Innspill fra FLF:  

Behandlingstid for godkjennelse av REK må 

avklares. 
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